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Til Hordaland Fylkeskommune 
Kulturavdelinga. Gjeld tilbakemelding pï¿½ tildelte vern og vï¿½l midlar.
 
Fana Ungdomslag er takksame for tildelte midlar frï¿½ vern og vï¿½l. Vi gjev med dette tilbakemelding pï¿½ korleis
vi har nytta midlane.
Midlane er nytta i samsvar med sï¿½knaden til rehabilitering av Fana Ungdomshall, og ettersom det ikkje var nok til
ï¿½ skifte taket, vart midlane brukte som ein del av utgiftene til ï¿½ stabilisere veggane i Fana Ungdomshall. Dette var
eit heilt naudsynt tiltak ettersom veggane vart pressa utover under vekten av taket.
Til dette har me nytta dei kr. 41.000 som me fekk tildelt frï¿½ dykk, samt kr.50.000 som me fekk tildelt som
strakstiltak frï¿½ kulturminnefondet. I tillegg har lagt inn kr.49.000frï¿½ eigenkapitalen.  Budsjettet er pï¿½ 140.000
Arbeidet er nett avslutta, og byggmeisteren opplyser at rekninga  ikkje er klar fï¿½r i midten av oktober. Sender den
sï¿½ snart den ligg fï¿½re. 
Arbeidet er utfï¿½rt av byggmeister Rune Morstï¿½l.  Eg legg ved rapporten frï¿½ han vedr. sjï¿½lve
arbeidsprosessen og ei skisse pï¿½ sjï¿½lve arbeidet. I tillegg legg eg ved bilder frï¿½ arbeidet.  Viser elles til
sï¿½knaden me sendte inn.
Hï¿½per dette er tilstrekkeleg tilbakemelding og at meldinga vert vidaresendt dersom han ikkje er komen til rett stad.
 
Med vennleg helsing
Ragnhild Mildestveit
Leiar Fana Ungdomslag
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Hei
Trur ikkje vi har eige rapporteringsskjema. Litt usikker pï¿½ kor strikse vi er pï¿½ dato for rapporteringa, men
dokumentasjonen mï¿½ vel kunne sendast inn i etterkant, spesielt nï¿½r du ikkje fï¿½r den fï¿½r. Nï¿½r det gjeld
vern og vï¿½l, er eg usikker pï¿½ korleis det blir gjort no i haust, sï¿½ de fï¿½r berre fylgje med pï¿½ heimesider
ol.
Elles er dokumentasjon pï¿½ utfï¿½rt arbeid i form av tekst og bilete (treng ikkje vï¿½re sï¿½ omfattande) og av
interresse.
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Hei igjen. 
No er veggene sikra i Fana Ungdomshall, taket har vi ikkje midlar til no. Eg ser at det skal sendast inn rapport
pï¿½ bruken av dei tildelte midlane innan 1.10.17 Er det eit eige rapportskjema her?
 
Vi vil ikkje fï¿½ rekninga pï¿½ oppdraget fï¿½r medio oktober, sï¿½ den kan vi ikkje senda inn fï¿½r den tid.
Vonar det er ok for Fylkeskommunen. Treng eg ei stadfesting frï¿½ fylket om det?
 
Nï¿½r det gjeld vern og vï¿½l midlane vidare hugsar eg du sa at dei i ï¿½r skulle tildelast fra Bergen kommune. Eg
har teke kontakt med dei for ï¿½ avklara sï¿½knadsfristen, men dei meiner saka ikkje er ferdig handsama til evt.
frist 1.11.17.
 
Er det nye opplysningar om fristen eller andre endringar som gjer at fristen ikkje er 1.11.17? Vi er redde for ï¿½
gï¿½ glipp av fristen, sï¿½ eg vonar du kan gje meg ei rask tilbakemelding pï¿½ dette.
 
Med vennleg helsing
Ragnhild Mildestveit
Fana Ungdomslag

 


